
Klankbordgroep Omgevingsvisie  
21 september 2021 via Zoom 

Deelnemers 

• Simone Diegenbach, Voorzitter, aanwezig   

• Eric Bakker, Ambtelijk opdrachtgever gemeente, aanwezig  

• Jolai van der Vegt, Projectleider, afwezig m.k.a.  

• Frans Kwantes, Kerngroep HOP 2040, aanwezig  

• Wilco Witte, Vorstin, cultuursector, aanwezig  

• Houriya Harrane, Versa Welzijnsorganisatie, afwezig m.k.a. 

• Aernoud Olde, Hilversum 100, werkgroep energietransitie, aanwezig  

• Jeroen van Son, Alliantie G&V (vervangt Anne Oosterbaan), aanwezig  

• Eva Froger, Werkgroep Hilversum100, aanwezig  

• Hans Haselager, Sportoverleg, aanwezig  

• Quido Schaafsma, Ond. Ver. BV Hilversum, platform economieoverleg, aanwezig 

• Norman Vervat, Heemschut en Cuypergenootschap, afwezig m.k.a.  

• Idsert Wouda, Versa, ambulant jeugd/jongerenwerker, aanwezig 

• Floris Voorink, Wethouder gemeente, aanwezig  

• Marileen Fabels, Vonk in de wijk, aanwezig  

• Barbara den Hartogh, Notuliste, aanwezig 

• Marlous van der Veen, Projectleider participatie, aanwezig 

1. Opening en mededelingen  
Simone: de bedoeling is vandaag een korte vergadering met een korte agenda, gericht op het 
terugkoppelen van de input uit alle gesprekken met leden van de klankbordgroep. Het is goed elkaar 
toch even kort te spreken. De volgende bijeenkomst is het liefst een ‘fysieke’ bijeenkomst.  

Verslag vorige vergadering  

Geen opmerkingen  

2. Terugkoppeling uit de reeds gevoerde gesprekken  

Marlous: koppelt terug uit reeds gevoerde gesprekken. Een aantal gesprekken volgt nog en is al 
gepland. Centraal in de gesprekken staat: geef goede informatie en organiseer naast wijksessies en 
straatgesprekken specifieke achterbansessies. Er zijn veel goede tips gegeven. Het kost wel wat 
denkwerk en tijd om dat goed op te zetten, zodat het kwaliteit biedt en waarde toevoegt.  

Eva: zoeken naar een simpele en aantrekkelijke manier om uit te leggen wat de Omgevingsvisie is. 
Communicatie en tools moeten simpel en aantrekkelijk zijn. Het is belangrijk om zaken uit de 
participatie terug te leggen.  

Simone: vraagt aan Eric wat dit betekent.  

Eric: we gaan de goede kant op en het is belangrijk de eerste stap goed voor te bereiden en uit te 
voeren. Dat is een hele puzzel. Dat kost waarschijnlijk meer tijd en we denken nu na hoe we daarmee 
omgaan.  

Simone vraagt naar de start van het activeren en mobiliseren, vorige week. Eric laat vers van de pers 
een aantal cijfers zien over de respons op de ansichtkaarten en ideeën op www.hilversum2040.nl 
(120-150 reacties/registraties, 135 enquêtes ingevuld, 23 ideeën).  



Quido: vraagt of de ondernemers de kaart ook hebben gekregen. Eric bevestigt dat.  

Uit de reacties van Hans, Eva en Frans blijkt dat de kaarten niet op alle adressen bezorgd zijn. Eric 
laat dit nagaan. Er worden suggesties gegeven om kaarten beschikbaar te stellen op openbare 
plekken, bibliotheken, sportverenigingen (via Jur Elzinga) en theaters. Aernoud haalt morgen een 
stapel kaarten op bij Floris.  

3. Wie wil een rol spelen bij de vervolgenquête?  

Eric geeft aan dat dit niet op korte termijn is, maar het wel goed is te weten wie van de 
klankbordgroep eventueel wil meedenken in een ‘klein slim groepje’. Frans meldt zich vast aan. 
Marileen vraagt om naar iedereen te mailen, zodat reageren mogelijk is.  

4. Rondvraag  

Floris vraagt of er mensen zijn die willen meedoen aan de startfilm. Quido en Aernoud melden zich 
aan. Idsert nam al deel.  

Idsert vertelt enthousiast over de overleggen met Samira en Marlous over het jongerenwerk. 
Volgende week gaat er een camera mee naar het Cruijff court.  

Quido vraagt om te monitoren of de groep ondernemers reageert (aantallen).  

Floris koppelt kort terug uit de recente beeldvormende sessie met de raad over de voortgang. 

Marileen geeft een suggestie de voorzitters van politieke partijen te vragen hun achterban bij het 
participatieproces te betrekken.  

Hans vraagt aandacht voor senioren in het proces. Marlous geeft aan dat daarover al wordt 
nagedacht, bijvoorbeeld door langs te gaan bij koffieochtenden. Ook wordt aandacht gevraagd voor 
migrantenorganisaties.  

Quido vraagt aandacht voor zzp’ers/zelfstandig professionals.  

5. Volgende bijeenkomst  

Simone geeft aan dat de volgende keer planning (doorkijk) en communicatie centraal staan. Dat is nu 
nog een zoekproces: ‘We zijn er nog niet, maar we gaan er komen’. Er wordt dan ook naar de 
frequentie van de klankbordgroep gekeken. Desgevraagd geeft Simone de rol van de klankbordgroep 
nog eens aan: reflecterend, meehelpen/denken, maar niet als deel van de organisatie.  

Agenda:  

• Een doorkijk: zijn/worden alle doelgroepen bereikt?  

• Vervolgstappen?  

• Wat is er gedaan met de inbreng?  

• Frequentie van de bijeenkomsten van de kbg?  

• Stappenplan  

Er staat een moment op 14 oktober. We bekijken nog of dat goed gekozen is.  

Wilco: het gaat goed zo. Het is meer belovend, maar nog wel wat abstract. Heeft behoefte aan 
tijdpad en acties. Eva stemt daarmee in.  

Frans: geef ons spullen en maak gebruik van verenigingen, bijvoorbeeld voor aanvulling op de 
bezorging van ansichtkaarten.  

Floris: gaan voor groot bereik en deelname. Ambitie: 2040 actieve deelnemers. 


